
Pan Krzysztof Krasiński: „Na trasie Białystok – Supraśl budowana jest estakada, 

która biegnie ponad drzewami. Jaki jest cel i koszt budowy tej estakady? Trasa pod 

estakadą jest całkowicie zdewastowana i nie widać tam jakichkolwiek działań 

mających na celu ochronę środowiska.” 

 


